
 

Lurahammaren ungdomsskole 
FAU 

07.01.25 
Tilstede  

8A: Dag-Tore  
8B: Stine Mari 
8C: - 
8D: Christine  
9A: Morten  
9B: Britt-Karin  
9C: Linn 
9D: Bente  
10A: - 
10B: - 
10C: Elisabeth  
 
Hanne Fjordholm, konstituert rektor 
 

Referent Hanne Fjordholm 
 

Saker 
1.Info fra rektor 

• Vi fyller ut spørreundersøkelse fra FUG (Foreldreutvalget for 
grunnopplæringen). De har sendt denne ut for å få et innblikk i ulike 
sider ved FAU sitt arbeid ved skoler landet rundt. Resultatet blir 
presentert på deres hjemmeside i februar: FUG - Et nasjonalt utvalg for 
foreldre med barn i skolen 

 

• Datoer for vårens FAU: 
- 7.1 
- 4.2 
- 11.3 
- 13.5 

 

• Kommunen tar nå imot flere flyktninger fra Ukraina. På vår skole har vi 
nylig mottatt 2 elever i vår aldersgruppe. Men de starter begge på 
innføringstilbudet på Høyland ungdomsskole.  

2.Evaluering av 
juleballet 

Oppsummering: 
 

- Vi hadde 186 betalende elever 
- Det var ønskelig med stoler i bydelssalen 
- Hele underholdningen burde vært samlet, det ble veldig oppstykket og 

lite tid til annet. Noen synes også det var for mye underholdning 
- Vi ønsker å be elevene evaluere ballet digitalt 
- Alt omkring maten fungerte, men vi hadde alt for mye pizza, kanskje 20 

for mange. Mengden kaker var ok 
- Alle elever burde blitt spurt om ønske for brus på forhånd for å få et 

cirka-tall, i år var det bare elevrådet som definerte antallet av hver sort 
- Vi hadde for få stoler og bord (Ordrebekreftelsen sier 200 stoler og 34 

bord) 

https://foreldreutvalgene.no/fug/
https://foreldreutvalgene.no/fug/


- Ungdommer har informert oss om at «ingen av vaktene sjekket bagger / 
vesker) 

- Garderobene furngerte 
- Noe utfordrende å skaffe foreldre til arrangementet, vi foreslår derfor å 

heller ha nyttårsball og avholde det i slutten av januar. Da er kanskje de 
voksne ikke så opptatte? 

- Til neste år; skal vi ha ballet på en fredag eller på en torsdag?  
- Når møblene er rigget opp om dagen burde foreldre få gå. Det må være 

flere fra skolen til stede i hallen når elevene er der for å pynte.  
- Utstyrsrommet i hallen må være låst 
- Det er lurt å være to fra FAU som får opplæring i branninstruksene 

 

3.Temakveld 
uke 4 

Hanne forteller om organiseringen av dette. Lura IL har spurt om å få arrangere 
kafè til inntekt for et av lagene. På mandagen blir det for mye styr å få til, da har 
vi to foredrag med kun et kvarter mellom. Vi har flere hundre ungdommer og 
foreldre som skal innom denne kvelden. Foredraget er obligatorisk for elevene.  
 
På tirsdagen er det bare 8.trinn som skal på foredrag. De kan få ha kafè en halv 
time før arrangementet, altså fra 17.30. På dette trinnet er det mange som ikke 
kjenner hverandre ennå, og dette kan bidra til relasjonsbygging.  
 

4.Evt Veldig få elever deltar i 17.mai-toget for vår skole. FAU ønsker å få opp 
deltakelsen. Hanne sier at dette er allerede på agendaen blant rektorene. Hun 
tar det opp igjen i neste nettverkssamling. Noen skoler gir elever som deltar 
avspasering i etterkant.  
 

 


